
Motie 4 = unaniem aangenomen 
 

Agendapunt 6a 
Motie 4 

CO2 neutraal & circulair bouwen nu al de norm bij nieuwbouw Bravis 
 

De gemeenteraad van Roosendaal in vergadering bijeen op 10 februari 2022, gehoord hebbende de  
beraadslagingen over het raadsvoorstel Vaststelling bestemmingsplan en bijbehorende besluiten  
de Bulkenaar. 
 
Constaterende dat: 

• De landelijke overheid strengere eisen stelt aan de Milieuprestatie voor gebouwen (MPG) waardoor 
bouwers meer circulair en milieuvriendelijker moeten bouwen, met als doel het realiseren van een 
geheel klimaat neutrale en circulair gebouwde omgeving (in 2050); 

• De MPG enkel geldt voor woningen en kantoorgebouwen en er nog geen vigerende wetgeving m.b.t. 
de bouw van maatschappelijk vastgoed is, waaronder de bouw van een nieuw ziekenhuis valt; 

• Er in het voorliggend bestemmingsplan en bijbehorende besluiten geen harde eisen gesteld zijn aan 
de circulariteit en CO2-neutraliteit m.b.t. de bouw (toegepaste materialen) van het nieuwe 
ziekenhuis; 

• De uitwerking van de motie “CO2-neutraal, Circulair en Biobased bouwen de norm in Roosendaal” 
nog op zich laat wachten en mogelijk ook niet direct zal leiden tot veranderd beleid; 

 
Overwegende dat: 

• Bravis laat haar ambitie in duurzaamheid zien door het al in 2030 willen realiseren van een CO2 
reductie van 95% met een nieuw duurzaam ziekenhuisgebouw op de Bulkenaar;  

• Het door de onduidelijkheid van de feitelijke bouwplannen van Bravis nog onduidelijk is of circulariteit 
en biobased materiaalgebruik daar onderdeel van zullen zijn; 

• Er duurzame alternatieven zijn voor conventionele bouw zoals het bouwen met hout, in de vorm van 
Cross Laminated Timber (CLT of kruislaaghout), waarbij als constructiebouw zelfs hoogbouw kan 
worden gerealiseerd en het gebruik van beton niet meer nodig is; 

• De gemeente Roosendaal in de praktijk laat zien circulariteit belangrijk te vinden, o.a. door de 
circulaire verbouw van ons eigen HUIS van Roosendaal en door ons afvalstoffenbeleid; 
 

Van mening zijnde dat: 

• Ondanks het wachten op de door de raad gevraagde onderzoeken uit de motie “CO2 neutraal, 
Circulair en Biobased bouwen de norm in Roosendaal” er bij het ontwerp van de nieuwbouw in De 
Bulkenaar reeds nu al kan worden aangedrongen op het toepassen van circulaire bouwmethoden en 
het gebruik van biobased materialen;  

• Hierbij voorkomen kan worden, dat er nu een gebouw wordt neergezet waarbij we in de toekomst 
onze gemeente en haar inwoners met een enorme milieulast opzadelen; 

 
Draagt het college op: 
1. De voorkeur voor circulair bouwen en de toepassing van biobased bouwmaterialen actief uit te 

dragen bij alle gebiedsontwikkelingen en bouwprojecten in de gehele gemeente Roosendaal; 

2. De gemeenteraad proactief te informeren over de uitkomsten gedurende het proces van ontwerp van 

De Bulkenaar; 

3. Vooruitlopend op de uitwerking van de motie “CO2-neutraal, Circulair en Biobased bouwen de norm 

in Roosendaal” nu al circulair bouwen en het gebruik van biobased materialen te stimuleren. Hier 

parallel ook beleid op te ontwikkelen waarbij ook de MPG-normen als kader gelden. 
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